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Vragen van het lid Roemer (SP) aan
de minister van Justitie over het
herbeoordelen van een verstrekte
Verklaring Omtrent het Gedrag.
(Ingezonden 28 augustus 2009)

1
Herinnert u zich uw antwoorden op
mijn eerdere vragen over de
Verklaring Omtrent het Gedrag (VOG)
van een veroordeelde
zedendelinquent?1

2
Deelt u de mening dat het technisch
gezien mogelijk moet zijn de justitiële
documentatie te verbinden met het
bestand van het Centraal Orgaan
Verklaring Omtrent het Gedrag
(COVOG) en dat er bij het COVOG een
signaal afgaat wanneer iemand die
reeds een VOG is toegekend een
strafbaar feit begaat? Zo nee, kunt u
toelichten waarom dit puur technisch
gezien niet mogelijk zou zijn?

3
Is het waar dat de functie die iemand
uitoefent bij de rechter bekend is op
het moment van veroordeling, dan
wel op relatief eenvoudige wijze te
achterhalen moet zijn door het
COVOG? Zo nee, waarom niet? Wat
zou er op tegen zijn uit te gaan van de
informatie zoals die bij het COVOG
bekend is ten tijde van het
verstrekken van de meest recente
VOG aan de betrokkene?

4
Zou het daadwerkelijk een «enorme
inspanning» van het COVOG vergen
reeds verstrekte VOG’s opnieuw te
laten beoordelen wanneer de houder
van de VOG een nieuw delict pleegt?
Heeft u een inschatting gemaakt wat
dit zou gaan kosten?

5
Bent u bereid het mogelijk te maken
dat het COVOG ook justitiële
gegevens mag raadplegen ter
herbeoordeling van reeds verstrekte
VOG’s? Bent u bereid het mogelijk te
maken dat een VOG kan worden
ingetrokken indien daar duidelijke
redenen voor zijn, zoals het plegen
van ernstige delicten die tot het niet
verstrekken van de VOG zou kunnen
leiden? Zo nee, wilt u dan overwegen
dit slechts mogelijk te maken ten
aanzien van de beroepen waarvoor
een VOG verplicht is?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 2860 en 3414.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen
18 september 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid
Roemer (SP) van uw Kamer aan de
minister van Justitie over het
herbeoordelen van een verstrekte
verklaring omtrent het gedrag

(ingezonden 28 augustus 2009) niet
binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen. Ik streef
ernaar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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